
Arvode 2024 

Beslut om valberedningens förslag angående arvode för revisorer och eventuellt arvode 
för styrelsen.  

Revisorn arvoderas i löpande räkning och arvodet till styrelsen och revisorssuppleant är  

0 kronor. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Beslut om valberedningens förslag angående antal ordinarie ledamöter respektive 
suppleanter i styrelsen.  

Styrelsen skall bestå av en ordförande och 8 ledamöter. 



 

Val av föreningens ordförande, tillika styrelsens ordförande för en tid av ett (1) år.  

Valberedningen föreslår Jan-Ivan Smedberg som ordförande.  



Post Namn 2024 Kommentar

Ordförande Jan - Ivan Smedberg 1 år omval

Ledamot Hans Östman 2 år omval

Ledamot Hanne Rönnback 2 år omval

Ledamot Lars Åke Printz 2 år omval

Ledamot Folke Tysk 2 år omval

Ledamot Stefan Englund 1 år kvarstår

Ledamot Magdalena Källström 1 år kvarstår

Ledamot Anna Fougstedt 1 år fyllnadsval Kerstin Tegbrant avgår

Ledamot Ulrika Örn 1 år fyllnadsval Marie Öhman avgår

Post Namn

Auktoriserad revisor Erik Stenbeck PWC 1 år omval Auktoriserad revisor

Revisorsuppleant Jenny Axrud Johansson 1 år omval Tidigare kassör styrelsen

Post Namn 2024

Valberedning Jessica Agdahl 1 år omval sammankallande

Valberedning Kenneth Mellander 1 år omval 

Valberedning Eva Lothigius 1 år omval



     Huddinge 2024-04-07 

 

Valberedningens arbetsordning inför årsmötet 2024 
Valberedningen har haft flera möten under året. Både fysiska och digitala. Bland annat hade vi en 
välkomstfika med Eva då hon var ny i valberedningen. 

Fysiska träffar 
Vi har fysiskt varit närvarande på Friskcenter vid ett tillfälle för att upplysa om styrelsens arbete samt 
för att kunna rekrytera nya kandidater till styrelsen. 

Webb och sociala kanaler 
Under mars har vi även annonserat på föreningens hemsida samt på våra sociala medier efter nya 
kandidater till styrelsen. 

Kandidater 
Samtliga kandidater i styrelsen (samt revisor) har vi haft kontakt med via mejl för att kunna känna av 
stämningen i styrelsen samt även se över intresset att vara kvar i styrelsen. 

Till årsmötet 2024 presenterar vi två nya ledamöter till styrelsen. 

Medlemmar 
Intresset bland medlemmarna har varit något bättre jämfört med förra året. Fler har hittat till Friskis 
och medlemsantalet har ökat. 

Jessica Agdahl 

Valberedningen 
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